
证书编号： R306Q15824

证书首次注册日期： 2024 年 03 月 22 日

本次证书发证日期： 2024 年 03 月 22 日

证书有效截止日期： 2027 年 03 月 21 日

其 质量管理体系 已通过申一检测认证有限公司的评审；符合

陕西初绽化学有限公司

兹证明

化工生产专用设备、冻干机的销售

获证组织必须根据认证服务合同规定定期接受监督审核并经审核合格后此证书方继续保持有效。

认证证书是否有效应登陆 www.shen1.net 或扫描以上二维码查询。本证书信息亦可在国家认证认可监督管理委

员会官方网站（www.cnca.gov.cn）上查询。

地址：中国·上海·松江区九亭镇顺庆路 650 号 4 幢-1     邮编：201612

签发：

注册地址： 

统一社会信用代码：91610104MAB0W18M5Q

陕西省西安市经济技术开发区常青二路 372 号德宜国际中心 MAX 未来

B1416 室

经营地址： 陕西省西安市未央区常青二路德宜国际 B 座 1416 室

认证范围： 

 



Certificate No： R306Q15824
First Registration Date： Mar 22, 2024

Date of Issue： Mar 22, 2024
Certificate expiry date： Mar 21, 2027

has been assessed by SYIC Certification and found to comply with

Shaanxi Achieve Chem-tech Co., Ltd

This is to certify that 
The QUALITY MANAGEMENT SYSTEM of

for the scope of activities
Sales of specialized equipment for chemical production and freeze-drying machines  

The certificated organization must be regularly monitored and audited according to the provisions of the 
certification service contract, and this certificate will continue to be valid after passing the audit.
Login www.shen1.net or scan the QR code to check the certificate is valid or not. The certificate information is 
also available on the CNCA official website: http://www.cnca.gov.cn.

Address: Building 4-1, No.650, Shunqing Road, Jiuting Town, Songjiang District, Shanghai    Post Code:201612

ISSUED：

Room 1416, Block B, Deyi International, Changqing Second Road, 
Weiyang District, Xi'an City, Shaanxi Province

Business  Address： 

Registered Address： Room B1416, MAX Future, Deyi International Center, No. 372 Changqing 
Second Road, Xi'an Economic and Technological Development Zone, 
Shaanxi Province, China

Organization  Code：91610104MAB0W18M5Q


